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Verslag Algemene Afdelingsvergadering  
D66 Rotterdam 
 
Datum: 3 december 2024, vanaf 20.00 uur 
Locatie: Altstadt, Aelbrechtskolk 3b, 3025 HA Rotterdam 
Aantal stemgerechtigde aanwezigen: 35 
 
Formele zaken   

o Opening  
De voorzitter opent de vergadering om 20.07 uur.  

o Vaststellen agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

o Mededelingen en binnengekomen stukken (afmeldingen) 
Uitnodiging van de afdeling Delft voor de nieuwjaarsreceptie op 10 januari 2025 
Amendement op het deelnamebesluit 
Motie “Een Juridische Ondergrens” 
Afmeldingen: Shermin Amiri, Paul van Dorst, Thijs van ’t Riet, Fatih Elbay, Saïd 
Kasmi, Luuk de Vendt 

o Instellen besluitvormingscommissie 
De besluitvormingscommissie bestaat uit Paul van der Weijden, Rob ’t Hart en 
Angela Soepboer. 

o Vaststellen verslag van de vergadering van 12 oktober 2024 
Het verslag van de AAV d.d. 12-10-2024 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
● Rollen binnen het bestuur  

o Vicevoorzitter 
Continuïteit voor de afdeling richting Gemeenteraadsverkiezingen is belangrijk.  
Op de heidag van het bestuur is ervoor gekozen om, naar analogie met de G4, een 
vicevoorzitter aan te duiden om op die manier de continuïteit te garanderen. Paul 
van Dorst is momenteel vicevoorzitter. Na de GR gaan we dit evalueren. 
Er komt binnen Vereniging 3.0 ook een Landelijk Bestuursoverleg. Hierin kan de 
vicevoorzitter ook de voorzitter vervangen.  
 

o Tijdelijke verlenging 
Secretaris 
De termijn van de secretaris loopt af op 19 april 2025. Dit bekijken we op AAV in 
maart 2025. 
Penningmeester 
De termijn van de penningmeester loopt af op 25 januari 2025. De termijn van de 
penningmeester wordt met 3 maanden verlengd. In de AAV van maart 2025 bekijken 
we dit verder.  
 

● Jaarverslag ter info  
o De voorzitter licht aan de hand van een PowerPoint een aantal punten van elk 

hoofdstuk uit het jaarverslag toe.  
- In 2023 heeft de Themagroep Kunst en Cultuur het Stadscongres georganiseerd.  
- Baas aan de Maas is bedoeld als een schakel tussen de JD en D66, om deze 

tussengroep op te vangen. 
- Naast de Nieuwsbrief worden vaak specifieke mailings uitgestuurd. De praktijk 

wees uit dat dit goed werkt.  
- Op initiatief van de politiek secretaris is de PPC gestart. Daarnaast werden ook 

twee Politieke Cafés georganiseerd.  
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o Het jaarverslag ligt ter inzage bestuur, kan zowel digitaal als in print 

opgevraagd worden.  
 

● Financiën  
o Vaststellen begroting 

De penningmeester meldt dat we in oktober 2024 hebben gesproken over de 
begroting voor 2024. Deze bijgestelde begroting is basis voor de begroting 2025. 
Prioriteiten:  
Voor activiteiten voor en door leden blijven middelen beschikbaar, daarnaast moeten 
we in aanloop naar de verkiezingen van 2026 de spaarpot voor de campagne vullen.  
De inkomsten voor 2025 blijven gelijk. Op de spaarrekening verdienen we iets meer.  
In 2025 geven we iets minder uit voor campagne.  
Uitgaven: Iets minder voor campagne, in 2024 hebben we gespaard voor de 
permanente campagne.  
Voor 2025 omvat permanente campagne ook activiteiten, zoals Politieke Cafés en 
dergelijke.  
Voor opleiding zijn iets minder middelen gereserveerd omdat de leden hier vaak zelf 
aan bijdragen.  
Er zal in de toekomst vaker een vrijwillige bijdrage gevraagd worden. 
 
Vragen:  

- Op de vraag waarom de afdracht naar beneden gaat, antwoordt de 
penningmeester dat het om een afronding gaat. Indien nodig, past penningmeester 
de begroting weer aan. Desnoods kunnen we voor de campagne beroep doen op 
reserves en onze spaarpot.  

- De vraag of er een voorschot op de reserves voor campagne gebruikt kan worden, 
antwoordt de penningmeester: “Ja”.   

- Mocht er onverwachts nog een campagne komen, gaan we geval per geval 
bekijken hoe we dat financieren en of we bijdragen aan landelijke campagnes.  

 
Hoofdelijke stemming 
Aantal stemgerechtigden: 35 
Aantal uitgebrachte stemmen: 26 
Voor: 25 
Tegen: 0 
Onthouding: 1 

 
De begroting is hierbij aangenomen.  

 
● Vereniging 3.0  

Vanuit landelijk zijn een aantal belangrijke ontwikkelingen in gang gezet. Hierover is 
regelmatig overleg geweest met voorzitters van afdelingen en regio’s. Vereniging 3.0 
heef ook invloed over hoe onze afdeling omgaat met andere afdelingen. 
o Landelijk bestuursoverleg 

In het landelijk bestuursoverleg zitten de voorzitters van de G4 (Amsterdam, 
Rotterdam, Den Haag en Utrecht) en de regio’s en een afvaardiging van de thema-
afdelingen en netwerken.  
In januari 2025 komt het LBO voor het eerst bij elkaar. Vanuit de afdelingen en 
regio’s kunnen punten geagendeerd worden. Wat wel en niet in stemming gebracht 
kan worden, is momenteel nog niet duidelijk  

o Standaardisatie 
- Het deelnamebesluit wordt voor alle afdelingen gestandaardiseerd. Binnen deze 

standaardisatie is variatie mogelijk. 
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- Het houdt o.a. in dat alle afdelingen min of meer tegelijkertijd 
beginnen met een aantal zaken, ook in kader van GR. 

- Waar mogelijk wordt ook de planning meer op elkaar afgestemd, 
zodat afdelingen eventueel gezamenlijk dingen kunnen 
organiseren.   

- Het doel is ook om landelijk meer te verbinden aan lokale afdelingen. Kleinere 
afdelingen in de regio kunnen ondersteuning krijgen, bijv. bij de campagne.  

- Schiedam bijv. is een kleine afdeling met grote vertegenwoordiging in de raad en 
een wethouder. Wij zijn een grote afdeling en kunnen daardoor Schiedam 
ondersteuning bieden. Een fusie tussen Rotterdam en Schiedam komt er voor de 
gemeenteraadsverkiezingen niet, na de GR is die niet uitgesloten. 

- Het huishoudelijk reglement wordt aangepast en dit heeft invloed op ons 
afdelingsreglement.  

- HR is groter en duidelijker geworden. Het HR gaat vanaf week 50 in werking en 
dus kan pas daarna ons AR aangepast worden. AR komt dus terug op de AAV 
van voorjaar 2025. 

o Gemeenteraadsverkiezingen 
Vanuit grotere afdelingen (zoals Rotterdam) worden de kleinere afdelingen 
ondersteund.  

● Afdelingsreglement  
o In 2024 zou AR aangepast moeten worden. Maar gezien HR aangepast wordt in 

2024, wordt AR in 2025 aangepast. Op AAV in maart 2025 wordt dit 
hoogstwaarschijnlijk in stemming gebracht.  

● Deelnamebesluit  
Concept – HR wordt pas op 12 december 2024 gestemd. 
Na 12 december2024 kan het deelnamebesluit vastgesteld worden. Dus stemming over 
het afdelingsreglement gebeurt later per e-voting.  
 
De voorzitter legt kort nog even uit waaruit het huidige deelnamebesluit bestaat.   

 
o Amendement 

Er is een amendement ingediend betreffende een aanpassing van bijlage D.  
Paul Whitehouse is indiener van het amendement. Omdat het integriteitsgesprek 
ontbreekt, wil hij dit graag toevoegen   
De politiek secretaris geeft een stemadvies: het bestuur omarmt dit amendement 
volkomen.  
 
Vragen:  
- Op de vaag om welke integriteit het precies gaat, antwoordt de voorzitter dat de 

vorm nog bepaald moet worden en dat het in het verkiezingsdocument 
verduidelijkt zal worden.  

- Een lid geeft aan dat hij niet op het amendement kan stemmen, als niet duidelijk is 
wat met integriteit bedoeld wordt.  

- Fractievoorzitter zat in de evaluatiecommissie van de TK- en EP-verkiezingen. 
Vanuit deze ervaring geeft zij aan dat integriteit belangrijk is.  

- Een lid geeft aan dat ze het eens is met het amendement. We moeten open zijn 
met elkaar en aangeven aan LAC dat integriteit belangrijk is.  

- Een bestuurslid van het diversiteitsnetwerk geeft aan dat hij het in principe ook 
eens is met het amendement, maar dat duidelijk gewaarborgd dient te worden hoe 
de LAC eruit komt te zien, zeker in het kader van diversiteit.  

- Op de vraag wie de gesprekken gaat voeren betreffende integriteit, wordt 
geantwoord dat dit in principe de LAC is.  

- Een lid vraagt of het de taak is van de LAC of WAC is?  
- Omdat in principe de integriteit uit de CV van de kandidaten blijkt, vraagt een lid 

zich af of dit geen overbodige toevoeging is.  
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- De leden worden bedankt voor de vragen en de toevoegingen. 

Het gesprek hoeft niet per se door de LAC gevoerd te worden, het 
is een element in het proces. Met alle opmerkingen en 
toevoegingen en het mandaat van de AAV kunnen we dit verder uitwerken.  

 
De politiek secretaris geeft nog aan bij hiermee bij de TK-verkiezingen goede 
ervaringen waren. Het advies van het bestuur is: overnemen.  

 
Een lid merkt nog op dat de LAC zelf toch ook integriteit van de kandidaten 
meeneemt.  Dit neemt het bestuur voor kennisgeving mee.  
 
Hoofdelijke stemming 
Aantal stemgerechtigden: 35 
Aantal uitgebrachte stemmen: 33 
Voor: 26 
Tegen: 2 
Onthouding: 5 
 
Het amendement is hierbij aangenomen.  

 
● VPC (verkiezingsprogrammacommissie)  

De VPC stelt zich voor aan de hand van een PowerPoint. Fons Cazius is door bestuur 
gevraagd als voorzitter van de VPC voor de GR. Op naar 2026! 
o Drie doelen 

Campagne 
Onderhandelingen 
Toetssteen  
Zowel voor de fractie als voor de afdeling.  

o Een programma voor Rotterdam 
Kernthema’s 
Concrete voorstellen en doelstellingen 
Overkoepelende visie voor de stad  

 Hoe ziet Rotterdam eruit in 2030? 
o Toegankelijk voor iedereen 

Begrijpelijke taal  
In B1 
Online 
Ook online beschikbaar 
Video 

 Voor kernthema’s wordt een korte video gemaakt.  
o Nog 11 maanden – Planning 

We beginnen in januari 2025. In eerste instantie willen we informatie ophalen binnen 
de partij: leden, fractie, wethouders, wijkraden… 
Vanaf nu komt er elke maand een Politiek Café. Dit is een prettige en nuttige manier 
om met leden in gesprek te gaan. 
Daarna gaan we ook informatie in de stad ophalen: maatschappelijk middenveld, 
dialoogavonden rondom elk thema, met steakholders de discussie voeren en vragen 
naar problemen en best cases.  
Vervolgens gaan we toetsen en schrijven. We willen echt ook de wijken in om op te 
halen wat er leeft.  
Na een laatste redactie van het conceptverkiezingsprogramma, krijgen de leden het 
concept van VPC. In de vorm van amendementen kunnen de leden de VPC 
bijstellen.  
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Vragen  
- Een lid vraagt of de dialoogavonden in samenwerking met de 

themagroepen worden georganiseerd. Fons antwoordt dat deze 
door de VPC, maar in samenwerking met de TG worden georganiseerd.  

- De politiek secretaris geeft als aanvulling aan dat ook de komende Politieke Cafés 
in samenwerking met de PPC georganiseerd worden.  

- De fractievoorzitter vraagt of er ook input van landelijk komt. Fons geeft aan dat 
samenwerking met landelijk handig is om contradicties te voorkomen.  

- Is het niet handiger om eerst bij de stad op te halen, vóór bij D66’ers opgehaald 
wordt? De leden wordt sowieso de mogelijkheid geboden om digitaal input te 
leveren. Daarnaast is het ook zo dat D66-leden ook gewoon inwoners van deze 
stad die weten wat er leeft.  

- Omdat bepaalde onderwerpen, bijv. metropoolregio/OV gemeenteoverstijgend zijn 
wordt hierover ook met landelijk en MHDR als partner gesproken, maar niet met 
alle 27 afdelingen… 
 

o Concrete oplossingen voor Rotterdam 

Ruimte 

Sociaal 

Economie 

Levendigheid 

Samenleven & Veiligheid 

 

Onderstaande vragen zijn de basis om te komen tot een VP:  
• Wat is in 2030 de grootste uitdaging voor Rotterdam? 
• Wat zouden we moeten doen om dit aan te pakken? 
• Hoe laten we de Rotterdammers vrij zonder ze te laten vallen? 
• Wat werkt niet? 

 

Vragen  
- Op de vraag waarom onderwijs ontbreekt, antwoordt Fons dat dit ingebed is in 

sociaal. Bovendien heb je hierop als gemeente beperkt invloed. Maar onderwijs 
komt zeker terug in het verkiezingsprogramma.  

- Het VP wordt sowieso – D66 eigen - een lijvig boekwerk.  
 
o Alle leden kunnen meedoen  

Alle Rotterdammers kunnen meedoen. Iedereen kan ideeën inbrengen. Bij elk goed 
idee gaan we met de desbetreffende persoon in gesprek.  
Leden kunnen ook digitaal input leveren.  
 
Vragen  
- Wordt er rekening gehouden met toetsenbordridders? Ja, er is wel degelijk 

rekening mee gehouden…  
 

● Campagne-evaluatie  
De campagneleider voor de EP-verkiezingen, Fons Cazius geef een korte evaluatie.  
o Enkele cijfers 

De campagne duurde van 11 mei tot 6 juni 2024.  
De landelijke aftrap vond plaats in Rotterdam én de campagnebus kwam in 
Rotterdam. 
Daarnaast was de Nacht van de Democratie een groot succes dat we elke campagne 
kunnen inzetten. Tijdens deze nacht werden informeel heel goed gesprekken gevoerd 
met zeer diverse Rotterdammers. 
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o Kansen voor de volgende campagne 
We moten nu de straat op. Omdat Rotterdammers zelf nog niet bezig 
zijn met de campagne/verkiezingen, krijgen we heel leuke reacties.  
Via contacten met onderwijsinstellingen kunnen we interessante verkiezingsdebatten 
organiseren.  
Maak gebruik van de kennis van leden uit diverse wijken. Zorg dat je in de haarvaten 
van Rotterdam zit.  

o Successen om te vieren 
In Rotterdam hebben we een sterke basis; we scoren altijd rond 10%. Dat is een 
solide basis om verder op en uit te bouwen.  
 
De voorzitter bedankt Fons Cazius voor zijn inzet.  
 
Vanuit de leden zijn geen vragen.  

 
Pauze  
 
Om 21.25 uur heropent de voorzitter de vergadering.  
 

● PPC-presentatie (21.19 – 21.24 uur) (permanente programmacommissie) 
o Lucas Bos en Angela Soepboer van de PPC zijn aanwezig. Carmel van den 

Driessche en ??? zijn de andere leden van de PPC. Angela is ook lid van de JD. 
o De PPC is in februari 2024 opgericht door het bestuur.   
o Sinds de (recente) oprichting is de PPC een beetje zoekende naar haar doel/taak. 

Het gaat o.a. om gevraagd en ongevraagd advies, monitoring van VP, maar ook het 
vieren van successen van de fractie vieren en delen met de vereniging.  

o Daarnaast gaat het vooral om het sociaalliberale, progressieve geluid van D66, maar 
wel lokaal gericht.  

o Momenteel is de PPC helaas niet erg divers. Nieuwe leden zijn welkom, bij voorkeur 
een gepensioneerde en een 40’er, zodat iedereen vertegenwoordigd is.  

o De PPC vergadert nu een keer in de zes weken. De vergaderfrequentie wordt 
verhoogd. Daarnaast wordt in de toekomst een keer per drie maanden met de fractie 
overlegd.  

 
Er wordt opgemerkt dat de fractie de PPC aan het werk heeft gezet. De PPC heeft aan 
de hand van een dashboard gekeken naar wat wel en niet bereikt is. De politiek 
secretaris heeft deze tool als monitoringfunctie bedacht. De fractievoorzitter wil eigenlijk 
graag op de vingers getikt worden… 
TG Onderwijs praat binnenkort met PPC.  
TG Kunst en Cultuur is PPC ook vaak bij de PPC 
TG zijn heel belangrijk voor PPC.  
 

● Vertrouwenscommissie (21.24 – 21.29 uur) 
o Niemand van de vertrouwenscommissie is aanwezig. Dit punt vervalt dus.  

 
● Interactie met de fractie  (21.29 – 21.44 uur) 

Sheets vanuit vorige AAV, fractie wil graag praten over twee punten, naast de LVV.  
Vanuit de fractie zijn drie personen aanwezig. Fatih is net vader geworden en Joan is op 
het stadhuis wegens insprekers over het horecabeleid.  
o Mobiliteit - Ingrid 

Ingrid is woordvoerder mobiliteit.  



 

7 
AAV D66 Rotterdam 03-12-2024 
 

Er zijn 115 straten 30 km-zone geworden, ook met 
verkeersremmende maatregelen. Dit is een mooi succes van D66-
fractie. 
Belangrijke wegen, zoals bijv. Mathenesserlaan.  
Vanuit de leden wordt gevraagd waarom de Bergweg geen 30 km-zone is geworden, 
zoals de bewoners willen. Het is een gevaarlijke weg met veel functies.  
Ingrid geeft aan dat er helaas geen budget om deze straat 30 km terug te krijgen.  
Momenteel wordt gewerkt aan het verkeerscirculatieplan, waardoor auto’s om de 
woonwijken geleid worden. Er komt hiervoor een verkeersfilter. Daarna kijken we hoe 
we omgaan met de Bergweg. Reidar heeft de Bergweg zeker goed onder de 
aandacht gebracht.   
 

o Een leuke motie maar… 
Als symbool en actie was de motie van Volt voor een autovrije zondag waardevol. Als 
D66 hebben we zoveel binnengehaald op gebied van mobiliteit dat we deze motie er 
niet doorheen krijgen.  
 
Ingrid geeft aan dat we wel ambitieuzer mogen zijn om de auto terug te dringen. Dit 
punt kunnen we zeker meenemen voor het VP.  
 

o Cultuurplan 
Het cultuurplan is vorig week vastgesteld. Het was best lastig, er was geen budget 
voor alles. 
Nota van uitgangspunten door raad. Een onafhankelijk adviescommissie krijgt 
opdracht om alle culturele instellingen te beoordelen. Er zijn positieve negatieve 
beoordelingen. Er was een maatschappelijk debat over advies van deze commissie. 
De subsidiepot was niet groot genoeg voor alle positief beoordeelde instellingen.  
Op advies van de raad is het hele budget wat minder, om laatste groepje positief 
beoordeelden alsnog (een deel van) de subsidie te geven. 
Ook aantal negatief geadviseerde instellingen hebben alsnog subsidie te krijgen 
buiten het cultuurplan op.  
 
Een lid van de Themagroep Kunst en Cultuur vond het debat rommelig, maar 
uiteindelijk telt het resultaat. Hij vraagt waarom D66 de motie van Leefbaar niet 
meegetekend heeft. D66 heeft niet meegetekend omdat D66 zelf een bredere motie 
heeft ingediend, maar D66 heeft wel meegestemd met de motie van Leefbaar.  
 
Lucas geeft aan dat de pot zo klein is, omdat we al heel lang besparen op cultuur. 
Moeten we als D66 hierin geen stelling nemen?  
Als D66 moeten we inderdaad stelling nemen. Bij het vorige college kwam 5 miljoen 
meer (incidenteel geld) voor cultuur, dankzij D66. In deze collegeperiode is het 
structureel geworden.  
Uiteindelijk willen alleen D66 en GL (en Volt) echt wat doen voor cultuur. De D66-
fractie zal zich hier blijvend voor inzetten.  
Ook Rotterdam heeft moeten bezuinigen op cultuur. Helaas wordt er altijd over 
absolute bedragen gesproken…  
 
Er komt een laatste vraag over het proces. De wethouder heeft de Raad voor Kunst 
ten Cultuur vervangen door iets tijdelijks?  Worstelt de fractie hiermee ook, net als de 
wethouder?  
Het geld is schaars, dat schuurt altijd wel, net als verandering. Voor de komende 
periode neemt wethouder alle lessen mee. Het is een moeilijk proces.   
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o Besluitvorming LVV  
Via een motie van de leden kreeg de fractie een opdracht voor 
verder gesprek. Bottomline is dat geen mensen op straat mogen 
belanden. Binnen coalitie zijn veel gesprekken gevoerd over 
kwetsbaren die al in beeld zijn en kwetsbaren die nog niet in beeld zijn.  
Eerste groep – mensen die nu in LVV zitten. Een tiental mensen komen op basis van 
specifieke criteria niet op straat.  
Tweede groep, na 1 januari 2025. “Er mogen geen mensen sterven op straat”. Per 
motie heeft D66 een protocol afgedwongen voor mensen die na 1 januari 2025 in 
beeld komen. Momenteel zijn ze nog niet in beeld. Hier zijn teams voor die de straat 
op gaan. Op basis van hun ervaringen wordt gezocht naar een maatoplossing.  
Als fractie hebben we gevaagd om vinger aan de pols te houden voor de mensen die 
op een andere plek terecht zullen komen (17 personen), tenzij de mensen dat zelf 
niet willen.  
Daarnaast heeft D66 nog een motie voor mensen die na 1 januari 2025 een 
terugkeerwens hebben. Maar dan moeten we hiervoor de infrastructuur voorzien. 
Motie heeft het helaas niet gehaald. Ook partijen aan de linkerflank hebben 
tegengestemd.  
 
Een lid geeft aan dat het pijnlijk en treurig verhaal is. Waarom zeggen we niet tegen 
Leefbaar dat we een systeem hebben dat werkt en dat we moeten behouden? Ook 
Leefbaar gaat niet uit de coalitie stappen. Menswaardig bestaan zit in DNA van deze 
stad en D66. Als D66 moeten we nu laten zien dat we staan voor kwetsbare mensen.  
Hoe zwaar weegt dit voor de fractie?  
 
Er wordt gevraagd of de fractievoorzitter kan aangeven waarom ze ongelukkig 
geciteerd is NRC?  
De fractievoorzitter wil wel benadrukken dat de vierde macht geen leugens schrijft. 
De vraag was: “Als een rode lijn wordt overschreden, stap je dan uit de coalitie?” 
Mocht dat het geval zijn, dan moet fractie kijken wat te doen. Een rode lijn zou ultiem 
kunnen zijn om uit de coalitie te stappen. Gemeente heeft een zorgplicht om te 
voorkomen dat mensen op straat leven. Sommige mensen willen geen bemoeienis 
van de gemeente. In die zin is Agnes ongelukkig geciteerd.  
 
Als D66 hebben we de garanties afgedwongen dat niemand sterft op straat.  
 
Vragen 
- Er is nu een procedure tegen de Gemeente Rotterdam. Gaat Leefbaar door de 

procedure veranderen van koers? Hoe gaan we als D66 hiermee om? 
Fractievoorzitter kan niet voor Leefbaar spreken 

- Verwacht je dat Leefbaar zich aan de wet zal houden?  
Als er een uitspraak van de rechter ligt, moet het college zich aan de wet houden.  

- Zijn er garanties voor maatwerkvoorziening en voor 17 kwetsbaren?  
Er wordt faciliterend gezocht naar onderdak en huisvesting, gezien het om 
ongedocumenteerden gaat.  
Er zijn verschillende opties, afhankelijk van de wensen van de mensen zelf.  

 
● Motie “Een Juridische Ondergrens” 

o Afdelingsvoorzitter legt de procedure uit. De fractie mag reageren op de motie, maar 
hoeft niet. 

o De indiener, Jelrik Westra, ligt de motie toe. De LVV wordt gesloten door GR, 
ondanks ongewenste gevolgen. Dit is ook juridisch niet in orde. Europese 
regelgeving geeft ook zorgplicht aan.  

o Donderdag is er een rechtszaak. Dit is de kans om als partij om ons standpunt aan 
te passen.  
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Advies bestuur: neutraal.  
De politiek secretaris geeft aan dat een motie geen consequenties heeft 
voor fractie. Een discussie binnen de afdeling is wenselijker, geen 
discussie via de media. D66 staat voor de rechtstaat. Daarnaast komt er 4 december 
2024 nog een plan van de wethouder. AAV heeft zich hierover reeds uitgesproken en 
bestuur waardeert dat de fractie dit heeft overgenomen. Bovendien is de LVV een 
verantwoordelijkheid van het rijk, niet van de gemeente. 
 
Ingrid legt uit dat het gaat om de verblijfsvergunningen van de desbetreffende personen. 
Er is geen causaal verband met de afschaffing van LVV.  
 
Een lid geeft aan het eerste bullet onzinnig te vinden. Een uitspraak van de rechter moet 
je volgen. Hij stelt voor de eerste bullet te schrappen.  
 
Adriaan Visser verwijst naar vorige collegeperiode. Opvang kwam er toen met Leefbaar 
wel. Hij stelt voor om via de rest van de raad iets te regelen.   
De fractievoorzitter geeft aan dat de motie de suggestie oproept dat uitspraak van de 
rechter niet leiden zou zijn, maar dat is de rechterlijke uitspraak wel. We wachten af wat 
de rechter zegt en gaan daarmee aan de slag.  
 
Op de vorige AAV is een goede discussies gevoerd over dit punt. Uiteraard moet de 
uitspraak van de rechter gevolgd moet worden.  
 
Indiener antwoordt. 
Het probleem van de huidige situatie is dat het Rijk verdragsplichtig is. Maar de huidige 
minister komt niet met een oplossing. Dus uiteindelijk moet gemeente Rotterdam 
uitspraak uitvoeren.  
 

De politiek secretaris waardeert de discussies op de ledenavond en de AAV. De discussie 
wijkt af van het dictum van wat staat in de motie.  
 

Hoofdelijke stemming 
Aantal stemgerechtigden: 35 
Aantal uitgebrachte stemmen: 30 
Voor: 5 
Tegen: 22 
Onthouding: 3 
 
Het amendement is hierbij verworpen.  
 
De voorzitter bedankt indieners en insprekers.  
 

● Rondvraag  
o Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
o Kerstdiner op 12 december 2024. Leden kunnen zich nog aanmelden.  
o Tijdens de Nieuwjaarsborrel is Rob Jetten aanwezig.  
o Pubquiz op 30 januari 2025 
Houd de agenda in de gaten! 

 
● Decharge besluitvormingscommissie  

De besluitvormingscommissie, bestaande uit Paul van der Weijden, Rob ’t Hart en 
Angela Soepboer, wordt decharge verleend.  
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● Afsluiting (21.51. – 21. 53 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.24 uur. 


